

Young Virtuoso Series 2009

菁英名家系列2009

PREMIERE  
PERFORMANCES

Young Chinese Sensation 轟動國際樂壇的新一代中國鋼琴家

# Yuja Wang 王羽佳

IN RECITAL (PIANO) 鋼琴獨奏會

28.09.2009

| Mon 星期一 | 8pm

Hong Kong City Hall Concert Hall  
香港大會堂音樂廳

HK\$360, HK\$240, HK\$180  
Discounts Apply 優惠適用

Tickets available at URBIX from August 28  
門票於8月28日起城市電腦售票網發售

Ticketing 電話訂座：2734 9009

“... whose every performance adds to the aura of greatness that surrounds her... Wang combines a practically superhuman keyboard technique with artistic eloquence that is second to none.

*San Francisco Chronicle May 2009*

她每一場的演出都為自己冠上偉大的光環；  
王氏擁有的超人鋼琴技巧及令人懾服的  
藝術魅力，絕不亞於任何鋼琴家。

三藩市紀事報 ”

Twenty-two year old Beijing-born pianist Yuja Wang is regularly lauded for her controlled, prodigious technique, and her command of the piano has been described as “astounding” and “superhuman.” The Washington Post called her Kennedy Center recital debut “jaw-dropping” and the Los Angeles Times called her “the next Chinese sensation.” After studying at the Central Conservatory of Music in Beijing she moved to the U.S. to study with Gary Graffman at The Curtis Institute of Music in Philadelphia, where she graduated in 2008. In 2006 Yuja received the Gilmore Young Artist Award. This season, she has a number of important orchestra engagements and debuts. Yuja is an exclusive recording artist for Deutsche Grammophon. Her debut recording, Sonatas Et Etudes was released in February 2009. See [www.yujawang.com](http://www.yujawang.com).

年僅廿二已飲譽國際的鋼琴家王羽佳生於北京。她控制精準、異常優秀的技巧除了不時備受讚賞，更獲稱許為「好得令人震驚」和「能人所不能」。她首次於甘迺迪中心舉行獨奏會後，《華盛頓郵報》讚賞道：「令人嘆為觀止」；《洛杉磯時報》更稱王羽佳是「下一位引起轟動的中國年輕人」。王羽佳曾就讀於北京中央音樂學院，隨後負笈美國費城，入讀寇蒂斯音樂學院，師從格勒夫曼，2008年畢業。2006年，王羽佳獲頒吉爾摩國際鍵盤音樂節優秀青年演奏家獎。本樂季她將與多個管弦樂團合作，而她的唱片由德國留聲機唱片公司（DGG）獨家發行，首張專輯《奏鳴曲與練習曲》已於2009年2月面世。請瀏覽 [www.yujawang.com](http://www.yujawang.com)。

Programme and artist are subject to change without prior notice.  
節目及表演者如有更改，恕不另行通告。

PROGRAMME 節目：

SCARLATTI 史卡拉第之奏鳴曲：  
Sonata in G Major, K. 427  
Sonata in B minor, K. 87  
Sonata in E Major, K. 380  
Sonata in G Major, K. 455

SCHUMANN 舒曼之奏鳴曲：  
Symphonic Etudes, Op. 13  
- interval 中場休息 -

SCRIABIN 史克里亞賓之奏鳴曲：  
Sonata No. 6, Op. 62

PROKOFIEV 普羅高菲夫之奏鳴曲：  
Piano Sonata No. 6 in A Major, Op. 82

王羽佳首張  
簽約DG大碟  
從Chopin到現代經典選曲

亞洲版特別收錄：  
莫札特《土耳其進行曲》  
(Volodos改編)



[www.pphk.org](http://www.pphk.org)